
Zasedání obecního zastupitelstva  01/2010                                                               Obec Rataje

V Ratajích dne: 22.11.2010 

Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č. 01/2010

Přítomni: 1)  Vošický Jaroslav

2) Chobot Petr

3) Forman Miroslav

4) Votýpka Martin

5) Votýpka Jiří

6) Forman Ondřej

7) Forman Tomáš

Omluveni: 

Projednaný program:

1) Stížnost Vladimíra Votýpky a Dagmar Votýpkové

2) Rozpočtové opatření č. 8.

3) Určení obecního pozemku na směnu.

4) Návrh rozpočtu na rok 2011.

5) Jmenování Dílčí inventarizační komise.

6) Diskuse

Zapisovatelem zvolen Forman Miroslav, ověřovatelem Forman Ondřej a

Votýpka Jiří.

Schůze zahájena 20:00 hod.

strana 1 / stran 3



Zasedání obecního zastupitelstva  01/2010                                                               Obec Rataje

Usnesení :

Obecní zastupitelstvo prohlašuje:

1) Záměr o prodejičásti pozemku 30/4 byl vyvěšen na úřední a elektronické

desce dle zákona o obcích.

Obecní zastupitelstvo jednohlasně schvaluje:

Prodávanáčást parcely 30/4 bude v takovém rozsahu, aby byl možný

přístup po celé délce a to v minimální šíři 1,5 m.

Obecní zastupitelstvo jednohlasně zamítá:

návrh pana Vladimíra Votýpky a Dagmar Votýpkové na směnu pozemků

mezi Obcí Rataje a Františkem Votýpkou doručený dne 10.10.2010. V

případě, že Vladimír Votýpka a Dagmar Votýpková vyjedná s panem

Františkem Votýpkou výše zmíněnou směnu, obecní zastupitelstvo nebude

proti.

Obecní zastupitelstvo jednohlasně schvaluje: 

2) rozpočtové opatření č. 8. Rozpočtové opatření č. 8 je nedílnou součástí

tohoto zápisu zastupitelstva.

3) využití obecní parcelyč. 1744 pro provádění směn s pozemky, které jsou

potřebné pro realizaci KČOV.

4) návrh rozpočtu na rok 2011 je koncipován jako vyrovnaný s celkovými

příjmy 3.753.000 Kč a výdaji 3.753.000 Kč.
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5) jmenování Dílčí inventarizační komise ve složení:

předseda: Petr Chobot

členové: Martin Votýpka, Miroslav Forman, Dana Kliková, Jiří Votýpka

6) Diskuse

      a) Stav výstavby KČOV.

      b) Připravované žádosti o dotace: Oprava cest

                                                             Úprava obecních ploch

      c) Práce v lese.

Schůze ukončena ve 21:30 hod.

______________ _____________

Jaroslav Vošický     Petr Chobot

      starosta    místostarosta

 Ověřil:

Ondřej Forman ………………….

Jiří Votýpka ………………….

Vyvěšeno dne: 22.11.2010

Vyvěšeno na El. úř. desce dne: 22.11.2010
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